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Het jaar 2022 begon met beperkingen door het wereldwijde COVID-19 epidemie, maar gelukkig 
werden de maatregelen in de loop van 2022 verlaagd en waren we weer in staat om op een 
normale manier te genieten van ons leven! De Zoom en MS Teams meetingen blijven deel 
uitmaken van ons bestaan, maar fysieke contacten zijn weer de norm. Hierdoor waren we weer 
in staat om in 2022 een KCM, JHD/VD, (B)ALV en de bekende wandelingen te organiseren voor 
onze leden!  
 
De fysieke ALV in april 2022 confronteerde ons met een aftredende voorzitter en dus een 
vacature in ons bestuur. De buitengewone ALV die een aantal maanden later werd gehouden 
leverde ons een kundige nieuwe voorzitter op zodat het bestuur weer compleet was. Het 
fokkersoverleg hebben we twee keer op locatie mogen houden en voor de FSK zijn er zelf vier 
bijeenkomsten geweest in 2022. De kersverse voorzitter is bij de ALV van de ILU geweest in 
Leonberg en er is door het bestuur deelgenomen aan de AV van de Raad van Beheer en de 
Federatie van Rasverenigingen van Dogachtige Honden. 
 
Het bestuur heeft in 2022 negen bestuursvergaderingen gehouden, waarvan het merendeel niet 
fysiek was. Er is veel tijd en energie gestoken in het opzetten en uitwerken voor voorstellen die 
in de ALV van 2023 tot stemming komen. Hierbij zijn o.a. onderwerpen als WBTR, normenmatrix 
en aanpassing van de fokeisen uitgediept. 
 
Fysiek hebben we in 2022 wel een geweldige JHD/Veteranen dag en de KCM mogen organiseren 
als LHCN voor haar leden. Niet alleen veel vrijwilligers waren op deze dag actief, er werden ook 
weer veel Leonbergers met hun baasjes verwelkomd. Een hele mooie presentatie van ons 
geweldige ras! 
 
2022 was voor mij als secretaris het tweede jaar bij onze vereniging waarbij je als centraal loket 
functioneert voor de vereniging. In vergelijking met 2021 merk ik wel dat door de activiteiten die 
in 2022 weer plaats konden vinden, het berichtenverkeer toeneemt. De inkomende postbus van 
mijn mailsysteem heeft dat mogen ervaren, veel berichten van mensen en organisaties binnen 
en buiten onze vereniging met de meest uiteenlopende zaken. 
 
Voor 2023 zie ik weer volop kansen, de plannen voor wandelingen, JHD en KCM staan al op de 
agenda ingevuld. Ik hoop dat wij gezamenlijk (bestuur, leden, sponsors en vrijwilligers) er een 
schitterend jaar van gaan maken. 
 
 


